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Abstract (en)
[origin: WO9101637A1] Bioassays for pollutants or toxicants can be performed at any time of year, even out of season, using cryopreserved
unfertilised eggs of the phylum Mollusca, such as oysters and molluscs. The eggs are cryopreserved in an aqueous medium that contains a
cryoprotectant such as dimethyl sulphoxide in contact with cholesterol, which may be coated onto an ampoule or cryopreservation straw or tube.

Abstract (fr)
Des bioessais pour les polluants ou les poisons peuvent être réalisés pendant toute l'année, même hors de saison, au moyen d'oeufs non fertilisés
et cryoconservés du phylum Mollusca, par exemple les huîtres et les mollusques. Les oeufs sont cryoconservés dans un milieu qui contient un
cryoprotecteur tel que le sulfoxyde diméthylique en contact avec du cholestérol, et qui peut être enduit sur une ampoule ou sur une paille ou un tube
de cryoconservation.
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